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Νόμος - πλαίσιο: Νέα αναβολή, προς παραίτηση ο 
Βερέμης 
 
Τη σφοδρή αντίδραση του προέδρου του ΕΣΥΠ Θάνου Βερέμη, ο οποίος προανήγγειλε και 
την επικείμενη παραίτησή του, προκάλεσε η αναβολή της κατάθεσης στη Βουλή του νέου 
νόμου πλαισίου για τα ΑΕΙ.  
 
Στην απόφαση αυτή, να μεταθέσει το χρόνο κατάθεσης του επίμαχου νομοσχεδίου για τα 
πανεπιστήμια, προχώρησε για δεύτερη φορά η κυβέρνηση. Η πρώτη ήταν το καλοκαίρι μετά τις 
κινητοποιήσεις των φοιτητών, που έγιναν αιτία να χαθεί η εξεταστική του Ιουνίου. Η δεύτερη αυτή 
αναβολή, που επιβεβαιώθηκε εμμέσως και από τον κυβερνητικό εκπρόσωπο Θ. Ρουσόπουλο 
προχθές, δόθηκε προκειμένου να μη συμπέσει η συζήτηση του νομοσχεδίου με αυτή για το άρθρο 
16 που έχει προγραμματιστεί να γίνει τον Ιανουάριο. Παρ' όλα αυτά ο αναπληρωτής κυβερνητικός 
εκπρόσωπος ερωτηθείς χθες επέμενε ότι «η πρόθεση της κυβέρνησης να προχωρήσει στις 
μεταρρυθμίσεις παραμένει ακέραιη». 

Σε δηλώσεις που έκανε χθες στον ραδιοφωνικό σταθμό «Φλας» ο πρόεδρος 
του ΕΣΥΠ, αφού διατύπωσε τη δυσαρέσκειά του για την εξέλιξη αυτή, 
εκτίμησε ότι ο νόμος θα πάει στις καλένδες. «Εχει καταντήσει αστείο αυτό το 
πράγμα», είπε. «Δεν μπορώ να περιμένω πότε θα φέξει στην κυβέρνηση να 
κάνει αυτή την απολύτως απαραίτητη μεταρρύθμιση». Ο κ. Βερέμης 
πρόσθεσε ακόμη ότι υπέρ της αλλαγής του Νόμου για τα ΑΕΙ έχουν ταχθεί 
πολλοί πανεπιστημιακοί οι οποίοι επισημαίνουν την ανάγκη να γίνει αυτή το 
ταχύτερο δυνατόν. Για τον λόγο της νέας αυτής αναβολής, ο κ. Βερέμης είπε 
ότι αυτή οφείλεται στην πρόσφατη αναταραχή με τις απεργίες των 
εκπαιδευτικών. «Εγινε φασαρία, βαβούρα, άντε νέα αναβολή τώρα. Δηλαδή 
κάθε φορά που κάτι θα συμβαίνει, θα το αναβάλλουμε; Δεν γίνεται δουλειά 
έτσι». Σχετικά με τη συζήτηση για την αναθεώρηση του άρθρου 16 που θα 
προηγηθεί της κατάθεσης του νόμου για τα ΑΕΙ, ο πρόεδρος του ΕΣΥΠ είπε 
ότι αυτή «θα είναι θανατηφόρα για τις μεταρρυθμίσεις στα πανεπιστήμια 
αφού προκαλεί γενική αναταραχή». Χαρακτήρισε την επικείμενη αλλαγή του 
άρθρου 16 μια «σαχλαμάρα», μια «μπούρδα» που δεν πρόκειται να επιφέρει 
κανένα αποτέλεσμα. «Εδώ έχουμε μια παιδεία που αιμορραγεί -συμπλήρωσε-, 

που είναι σε μαύρα χάλια, που χρειάζεται άμεση επέμβαση μεταρρυθμιστική και προτάσσουμε την 
πολυτέλεια, δηλαδή το μηδέν, την περί όνου σκιάς συζήτηση που είναι το άρθρο 16». 

 
Θ. Βερέμης: Δεν μπορώ 
να περιμένω να φέξει 
στην κυβέρνηση 


